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Raadsadviescommissie Sociaal Domein 

Gemeente Valkenburg aan de Geul  
Conceptverslag van de vergadering de dato 21 januari 2019 
 

Aanwezig  
Voorzitter: W. Weerts 
Cie griffier:  E. Theunissen 
Leden: B. Hardij(AB), V. Marx(AB), M. Dexters-Mijnes(AB), M. Knubben(CDA), J. Blom (CDA), H. Maenen(CDA), J. v.d. Berg(CDA), J. Kleijnen(VSP),  

J. v.d. Worp-Krijger(VSP), F. Ruijter(VSP), H. Baaij(PGP), D. Kamphuis(PGP), N. Gilissen(VVD), M. Smeets-Vermariën(VVD) en W. Scheres(VVD) 
College :  R. Meijers  
Directie: B. Mennens 
Ambtenaren: R. Vijgeboom (aanwezig tot 20.00 uur) 
 

Afwezig:   N. v.d. Venne(AB) en H. Aussems(PGP) 

 
*plaatsvervanger(ster) voor een afwezig lid 

De geluidsbestanden en andere bijlagen van deze vergadering kunt u raadplegen bij de betreffende agendapunten in iBabs. 

 

Nr. Onderwerp Behandeling 
 

1.  
 

Opening en mededelingen De voorzitter opent de vergadering. Hij heet de aanwezigen van harte welkom en meldt aanwezigheid conform 
bovenstaand overzicht.  

2. Spreekrecht burgers:  Voor het spreekrecht zijn geen aanmeldingen ontvangen. 
 

3. Vaststelling van de agenda / aanmelden 
punten voor de rondvraag 

De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld. 

De fracties AB en VSP hebben vragen voor de rondvraag ingediend. Het overzicht is in iBabs geplaatst. 

 

4. Vaststellen van het verslag van de 
vergadering van de commissies Sociaal 
Domein de dato 19 november 2018 

Mededeling voorzitter: naar aanleiding van het aangeboden conceptverslag is van lid J. Kleijnen een opmerking 

ontvangen ten aanzien van het schriftelijke antwoord op zijn vraag over mensen die vanuit de Participatiewet in 

nieuw beschut werken.  

 

Lid J. Kleijnen licht zijn opmerking kort toe. 

 

Het verslag wordt ongewijzigd vastgesteld. 
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5. Actielijst De meest geactualiseerde actielijst is in iBabs geplaatst.  

 

Inbreng lid M. Knubben naar aanleiding van actiepunt stand van zaken JOP Burgemeester Henssingel: verwijderen 

JOP Berg en Terblijt vanwege slechte toestand. 

 

Beantwoording/constateringen/toezeggingen wethouder R. Meijers: 

 Er wordt goed in de gaten gehouden wat zich daar allemaal afspeelt. 

 De wethouder beaamt dat er nogal wat troep ligt, maar dit wordt binnenkort schoongemaakt. 

 De jongeren worden geacht hun troep bij de JOP bij de Burgemeester Henssingel zelf op te ruimen. De 

wethouder zegt toe dat de straatcoaches en de boa’s hun daar nogmaals op zullen wijzen. 

 De wethouder heeft de foto’s waar lid M. Knubben op wijst niet gezien, maar zegt toe na te gaan of het – 

gezien de huidige staat - zinvol is de JOP in Berg en Terblijt in stand te houden. 

 

Reactie leden M. Knubben, M. Dexters-Mijnes en B. Hardij.  

 

Inbreng lid J. Kleijnen inzake JOP Burgemeester Henssingel. 

 

Beantwoording/constateringen/toezeggingen wethouder R. Meijers: 

 Er was voor deze week een voortgangsgesprek gepland tussen de omwonenden en de gebruikers van de JOP. 

Vanuit de buurt zijn er geen zware klachten binnengekomen over het gebruik van de JOP. Vanwege de rustige 

situatie is besloten het evaluatiemoment een paar maanden op te schuiven. 

 

Reactie lid B. Hardij. 

 

Inbreng lid H. Baaij ten aanzien van onderzoeksopdracht inkomenseffecten en armoedeval. 

 

Beantwoording/constateringen/toezeggingen wethouder R. Meijers: 

 Over dit punt had de wethouder iets willen zeggen bij het agendapunt gewestelijke aangelegenheden.  

Op regionaal niveau was afgesproken de inkomensafhankelijke grens op ongeveer 110% te houden. In de 

gemeente Valkenburg aan de Geul is de grens 108%. Vanuit het coalitieakkoord is afgesproken te onderzoeken 

of die grens ook hoger kan. 

 Het college heeft het voorstel voor het instellen van een dergelijk onderzoek nog niet bij de raad ingediend 

omdat de gemeente Maastricht met eenzelfde onderzoek bezig was. Met Maastricht was afgesproken dat het 

college de resultaten van dat onderzoek in oktober/november 2018 zou krijgen. Echter, nu blijkt dat de 

gemeente Maastricht de resultaten niet verstrekt. 

 Komende week vindt er intern een overleg plaats om te kijken hoe de onderzoeksvragen opnieuw geformuleerd 

kunnen worden. Binnenkort wordt er een voorstel aan de raad voorgelegd om het onderzoek alsnog zelf te 

laten uitvoeren. De wethouder gaat ervanuit dat dit in de volgende raadscyclus zal gebeuren. 
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 Iedere gemeente mag eigen onderzoeken instellen, ook ten aanzien van het instellen van een 

inkomensafhankelijke grens. Men mag het ook in breder verband doen - bijvoorbeeld in Maastricht–Heuvelland 

verband - maar daar is niet voor gekozen. 

 

Reactie leden H. Baaij, N. Gilissen, J. Kleijnen en M. Dexters-Mijnes. 

 

6. Presentatie jaarprogramma 

Vrijwilligersbeleid 2019 

De heren R. Vijgeboom (beleidsmedewerker Sociaal Domein) en V. Gussenhoven (medewerker regionale 

Vrijwilligerscentrale) verzorgen de presentatie. 
 
Beantwoording de heer Vijgeboom: 

 Op dit moment is ervoor gekozen om vanaf dit jaar voor de doelgroepen de volgende projecten op te pakken:  
We Helpen, rol Vrijwilligerscentrale c.a., ontregelen en borgen veiligheid en bevorderen meedoen specifieke 
groepen. De overige projecten zoals m.b.t. jongeren worden vanaf 2020 opgepakt. Want het lukt niet om in 
een jaar tijd alle speerpunten aan te pakken. De punten die dit jaar nog niet aan de beurt zijn worden in 2020 
opgepakt. Het college heeft het jaarplan vastgesteld en vervolgens is het aan de raad voorgelegd. 

 Aangaande de lancering van de website We Helpen is het idee om dit tijdens de weekmarkt te doen omdat 
men vooral de Valkenburgers wil bereiken. Of dit inderdaad het juiste moment is wordt nog onderzocht. 

 Over het algemeen zijn de bestuursleden van een stichting vrijwilligers, ditzelfde geldt voor verenigingen. 
Maar een vereniging heeft leden. Een stichting heeft geen leden, een stichting werkt alleen met vrijwilligers. 

 Alle instellingen (verenigingen en stichtingen) zijn van harte welkom deel te nemen aan de verenigingsdag. 
Aan de hand van een adressenbestand worden ieder jaar de uitnodigingen verstuurd aan het secretariaat van 
de vrijwilligersorganisaties. Daarnaast wordt de uitnodiging ook ieder jaar via diverse mediakanalen verspreid 
zodat de instellingen die geen persoonlijke uitnodiging krijgen weten dat ze van harte welkom zijn. 

 De veiligheid waarborgen is een hoge ambitie, maar de gemeente kan wel ingrediënten aanreiken om de 
veiligheid binnen de instellingen zo goed mogelijk te waarborgen en te proberen zaken te voorkomen. Daar 
moet de instelling uiteraard wel voor openstaan. Daarnaast overweegt de gemeente om een vertrouwens-
persoon aan te stellen waar mensen terecht kunnen op het moment dat er zich iets voordoet waarmee men 
niet terecht kan binnen de eigen organisatie. 

 
Beantwoording de heer Gussenhoven: 

 Tijdens de verenigingenavond is uitgebreid gesproken over de AVG en alles wat daarbij komt kijken. Dit thema 
komt in het voorjaar ook terug in het scholingsaanbod. 

 Vanavond is niet gesproken over de maatschappelijke stage, maar de gemeente heeft ervoor gekozen om dit 
voort te zetten. De maatschappelijke stage is de basis om jongeren te betrekken bij vrijwilligerswerk. 

 De staatcoaches worden betrokken bij het opzetten van de website We Helpen. Ook op die manier wordt 
getracht de jongeren erbij te betrekken. 

 De maximale vergoeding per jaar voor vrijwilligerswerk is dit jaar verhoogd naar € 1.700,00. Elke organisatie 
bepaalt zelf of de vrijwilligers een financiële vergoeding krijgen of dat men de waardering op een andere 
manier uit, daar heeft de vrijwilligerscentrale geen invloed op. De vrijwilligerscentrale kan wel proberen te 
stimuleren dat organisaties iets voor hun vrijwilligers doen. 
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 Het zou mooi zijn als de gemeente Valkenburg aan de Geul een coach de opdracht zou geven om de 
vrijwilligers vanuit de bijstand te betrekken bij het vrijwilligerswerk en hen eventueel te begeleiden naar een 
betaalde baan. In de gemeente Vaals gebeurt dit al. Daarbij gaat het niet zozeer om het begeleiden van de 
persoon, het gaat meer om het begeleiden van de organisatie. De mogelijkheid dat mensen kunnen 
doorstromen is mooi, maar of dat aan de voorkant de doelstelling moet zijn weet de heer Gussenhoven niet. 

 
Reactie leden J. Kleijnen, B. Hardij, H. Maenen, H. Baaij, M. Dexters-Mijnes, J. v.d. Berg en N. Gilissen. 
 
De voorzitter dankt de heren Vijgeboom en Gussenhoven voor hun inbreng. 
 
Lid M. Knubben vraagt zich af wat er gedaan wordt met de suggesties vanuit de commissie. 
 
Beantwoording wethouder R. Meijers: 

 Zoals in de presentatie aangegeven zijn er diverse speerpunten. Het college heeft ervoor gekozen zich in 
eerste instantie te focussen op de door de heer Vijgeboom genoemde speerpunten. Als men kijkt naar de 
uitkeringsgerechtigden, dan komt men regelmatig statushouders tegen. Als men zich specifiek op jeugd wil 
richten lijkt het de wethouder een goed idee om te proberen hen via de website We Helpen bij het 
vrijwilligerswerk te betrekken. De wethouder zou graag zien dat de raad het college de kans geeft om dit jaar 
ervaring op te doen zodat men vanaf volgend jaar vol kan inzetten op die groepen.  

 
Reactie lid N. Gilissen. 
 
Rond 20.00 uur schorst de voorzitter de vergadering. 
Rond 20.05 uur heropent de voorzitter de vergadering. 
 

7. Bespreekpunten:  

7.a Raadsinformatiebulletin (50) Plan van 

aanpak verwarde personen 

 

Inbreng leden V. Marx en D. Kamphuis. 
 
Beantwoording wethouder R. Meijers: 

 Alle plannen zijn van toepassing op Maastricht-Heuvelland, er is niets wat alleen de gemeente Valkenburg aan 
de Geul doet en de andere gemeenten niet. Daar zit dementie zeker bij, want dit is een van de oorzaken 
waardoor mensen verward gedrag vertonen. 

 Het nummer waar men naar kan bellen en wat men op hoofdlijnen moet doen staat in het communicatieplan, 
maar ook wat dit betreft wacht het college nog op een reactie uit Maastricht. Vandaag heeft de wethouder 
Maastricht gevraagd naar de stand van zaken. 

 Omdat de cijfers over 2018 nog niet binnen zijn kan de wethouder niet aangeven of armoede voor Valkenburg 
een specifieke indicator is. Het college hoopt deze gegevens zo snel mogelijk te kunnen verstrekken. 

 Als er sprake is van een levensbedreigende situatie kan men 112 bellen. Is iets serieus maar niet 
levensbedreigend kan men 0900 8844. Daarnaast kan men ook de gemeente bellen op 14 043, maar de boa’s 
hebben niet altijd de bevoegdheid om daartegen op te treden. 



 

5 

 

 

 De wethouder gaat ervanuit dat het communicatieplan de eerstvolgende commissievergadering beschikbaar is. 
 
Reactie M. Dexters-Mijnes en D. Kamphuis. 
 

7.b Raadsinformatiebulletin (51) Verlagen van 
de rentepercentages voor sociale 
kredietverlening 

Inbreng lid H. Maenen. 
 
Beantwoording wethouder R. Meijers: 

 Net zoals bij hypotheken geldt ook hier dat mensen die eenmaal een lening hebben afgesloten niet 
automatisch recht hebben op het lagere rentepercentage. 

 
Reactie lid J. Kleijnen. 
 

7.c Raadsinformatiebulletin (57) Overdracht 
van handhavingstaken voor kinderopvang-
voorzieningen in Valkenburg aan de Geul 
 

Er wordt geen nadere informatie gevraagd. 
 

7.d Raadsinformatiebulletin (60) WOZL 
inclusief kwartaalrapportage Q3 
 

Er wordt geen nadere informatie gevraagd. 
 

7.e Raadsinformatiebulletin (61) 
Begrotingswijziging GR Geul en Maas 

Inbreng leden J. Kleijnen en H. Baaij. 
 
Beantwoording wethouder R. Meijers: 

 Het Rijk heeft deze verhoging aangekondigd omdat Nederland omkomt in het afval en omdat men het echte 
afval (het restafval dat de verbrandingsovens in moet) steeds moeilijker kwijt kan en omdat dit enorm duur is. 

 Het is mogelijk deze extra kosten voor 2019 op te vangen binnen de reserve GR Geul en Maas. Het college 
gebruikt 2019 om te bepalen hoeveel de prijs voor het aanbieden van restafval in 2020 moet stijgen. De 
gemeente kan ook besluiten het grootste deel van de kosten voor eigen rekening te nemen, als het kan vanuit 
de reserve GR Geul en Maas. De gemeente Valkenburg aan de Geul zal dit waarschijnlijk kunnen ophoesten – 
want er wordt getracht dit zoveel mogelijk met RD4 te doen - maar andere gemeenten komen dan zeer 
waarschijnlijk in de problemen. 

 De gemeenten zijn verplicht plastic gratis in te zamelen terwijl er op dit moment een fiks prijskaartje hangt 
aan het verwerken van plastic. De wethouder is fel voorstander voor het heffen van statiegeld op plastic 
flesjes en blikjes, maar de industrie heeft tot 2021 de tijd om tot een zelfregulerende oplossing te komen. 
Overigens biedt dit geen oplossing voor al het andere plastic afval. 

 Het is belangrijk dat wordt nagedacht over de vraag hoe men ervoor kan zorgen dat er in 2050 geen restafval 
meer is. Het restafval is al afgenomen omdat de mensen het afval over het algemeen behoorlijk goed 
scheiden. Daar valt nog winst te behalen, want nog steeds is 40% van het restafval GFT afval. 

 Of het aantal dumpingen toeneemt als de prijs voor het aanbieden van restafval duurder wordt weet de 
wethouder niet. De afvalstoffenheffing in de gemeente Valkenburg aan de Geul is een van de laagste van het 
land. De gemeente Almere laat de inwoners alles gratis aanbieden, maar daar zijn de dumpingen helaas niet 
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significant lager. 
 
Reactie lid J. Kleijnen. 
 

7.f Raadsinformatiebulletin (63) Vervanging 
afvalcontainers 

Inbreng leden H. Baaij, J. Kleijnen en M. Knubben. 
 
Beantwoording/toezeggingen wethouder R. Meijers: 

 De vraag over de extra kosten in 2019 wordt schriftelijk beantwoord. 
Schriftelijke beantwoording: We leasen de nieuwe containers voor 10 jaar. We betalen hier per maand  
€ 75,00 per container voor. In het leasebedrag is de plaatsing incl. afvoer oude containers verrekend. Op de 
plaatsen waar geen container terugkomt, betalen we € 1.500,00 per stuk om aan te vullen en dicht te straten. 
Deze kosten worden allen meegenomen in de afvalbegroting en de consequenties zullen bij de eerstvolgende 
bijstelling worden verwerkt.  
De kosten van het oude systeem bedragen circa € 14.000,00 per jaar. De nieuwe brengvoorzieningen kosten 
circa € 19.800,00 per jaar. De € 6.000,00 extra wordt meegenomen bij de eerstvolgende bijstelling van de 
afvalstoffenbegroting. De circa € 9.00,000 nodig voor het "dempen" van de niet meer gebruikte putten wordt 
eveneens verantwoord via deze bijstelling. Gaat dus om jaarlijks € 6.000,00 meer voor een moderner systeem 
met vulgraadmeting en eenmalig € 9.000,00 voor amoveren overbodige containers. 

 Locatie afvalcontainers: mensen in Sibbe moeten veel verder gaan om bij een afvalcontanter te komen dan de 
mensen in Valkenburg centrum. Het college houdt de ontwikkelingen in het centrum goed in de gaten en het 
gevoel leeft dat een 2e containerplek tot zijn recht zou komen. Er is nog niet duidelijk op welke plek en hoe 
dit er moet gaan uitzien. 

 De afvalcontainer in Berg wordt van de supermarkt verplaatst naar het Vöske omdat bij de Bosdries ook al 
containers staan en vanwege het verzoek vanuit het kernoverleg. 

 Het inzamelen van elektronisch gereedschap is een optie. De gemeente Maastricht kijkt daar ook naar en daar 
vinden op dit moment pilots plaats. Het inzamelpunt ziet er uit als een soort brede brievenbus waar zaken als 
elektrische tandenborstels etc. in kunnen. 

 De bevoegdheid ten aanzien van de frequentie c.q. het ophaalschema ligt bij het college. Het college blijft dit 
monitoren maar ziet vooralsnog geen aanleiding om het huidige ophaalschema aan te passen. Naar verwachting 
gebeurt dit in de toekomst wel omdat men er vanuit gaat dat de hoeveelheid restafval nog verder afneemt. 
Straks bestaat het restafval voornamelijk uit luiers en daar is nu nog niets voor geregeld. Als het mogelijk 
wordt de luiers uit het restafval te halen, is het mogelijk het restafval nog verder omlaag te brengen. 
Misschien hoeft het restafval dan nog maar eens in de vier weken worden opgehaald. 

 Inzamelen textiel: er kunnen altijd zaken tussen zitten die niet in de textielbak thuishoren. Ook dit blijft het 
college nauwkeurig volgen. 

 
Reactie leden J. Kleijnen en H. Baaij. 
 
De voorzitter merkt op dat dit agendapunt per ongeluk eveneens is geagendeerd voor de commissie SOB van 
morgenavond. Hij vraagt de griffie de commissie SOB te laten weten dat het agendapunt vandaag afdoende 
besproken is. 
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7.g Raadsinformatiebulletin (04) Vorming van 
één Jeugdgezondheidszorg Zuid-Limburg. 

Inbreng lid H. Baaij. 
 
Toezegging wethouder R. Meijers: 

 De wethouder zegt toe de GGD Zuid-Limburg uit te nodigen om in de commissie van 11 maart a.s. een 
toelichting te geven over het proces om te komen tot een Jeugdgezondheidszorg in Zuid-Limburg. 

 

7.h Raadsinformatiebulletin (05) Gunning 
integrale crisishulp voor jeugd in Zuid-
Limburg 

Inbreng lid H. Baaij. 
 
Beantwoording wethouder R. Meijers: 

 Een week crisisopvang is vooral een richtlijn. Als blijkt dat een week niet voldoende is wordt dit zeker 
verlengd. Maar in het belang van de betrokkenen wordt ernaar gestreefd om dit zo kort mogelijk te houden. 

 Die ene week wordt niet altijd gehaald en er wordt ook niet gezegd dat men erop aan moet sturen om het 
binnen die ene week te halen, zeker niet als dit ten koste van de persoon in kwestie gaat. 

 

7.i Raadsinformatiebulletin (06) Mantelzorg-
waardering 

Inbreng lid H. Baaij. 
 
Beantwoording wethouder R. Meijers: 

 De wethouder beaamt dat sommige zinnen niet duidelijk geformuleerd zijn, maar soms ligt er nogal wat druk 
op het schrijven van een informatiebulletin. Het is misschien een idee om de concept informatiebulletins in de 
toekomt voor te leggen aan een panel inwoners met de vraag of de tekst duidelijk is. 

 In 2018 is hier ook aandacht aan besteed, maar het beleid is vastgesteld voor 2019-2023. 
 
Reactie lid H. Baaij. 
 

7.j Schrijven (292) van gemeente Meerssen 
inzake motie problematiek Jeugdzorg 

Inbreng leden J. v.d. Berg, J. Kleijnen en B. Hardij. 
 
Reactie lid H. Baaij. 
 
Beantwoording/toezeggingen wethouder R. Meijers: 

 De agendering van deze brief is niet aan het college – dit geldt ook voor de volgende agendapunten - het is een 
verzoek vanuit de raad. Vaak weet het college niet waarom een fractie een brief in een commissie wil 
bespreken. Meestal neemt het college dit soort brieven voor kennisgeving aan. Dit geldt ook voor deze brief, 
de overige gemeenten hebben deze brief eveneens voor kennisgeving aangenomen. 

 De brief is pas begin november 2018 verzonden en op 21 november jl. moest er al iets over gezegd worden op 
de Limburgse Bestuurdersdag. 

 Omdat het onderwerp niet maar aan de orde is geweest binnen het sociale domein Maastricht-Heuvelland 
heeft de wethouder bij de andere gemeenten in het Heuvelland gevraagd of zij iets gedaan hebben met deze 
motie, maar ook die gemeenten hebben deze brief voor kennisgeving aangenomen. 

 Het verschil tussen de gemeente Valkenburg aan de Geul en de gemeente Meerssen is dat de gemeente 
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Meerssen een groot financieel probleem heeft. Gelukkig heeft de gemeente Valkenburg aan de Geul op dit 
gebied vooralsnog geen tekort en hoeft men vooralsnog niet tot actie over te gaan. 

 Er is een landelijke discussie gaande over de vraag of de jeugdzorg heeft opgebracht waar men vier of vijf jaar 
geleden van uitging. De wethouder heeft in ieder geval wel geconstateerd dat de gemeenten dichter op de 
cliënten zitten. Hierdoor ziet men eerder welke andere problemen er spelen en is het mogelijk verbindingen te 
leggen. Misschien is juist hierdoor de jeugdzorg toegenomen. 

 Ondanks het feit dat het een serieuze discussie is of de jeugdzorg al dan niet bij de gemeenten thuishoort, wil 
de wethouder nu liever niet ingaan op de andere constateringen in de motie. Hij stelt voor eerst de landelijke 
discussie af te wachten. Want hij gaat ervan uit dat de constateringen vooral zijn ingegeven door de dringende 
wens van de gemeente Meerssen om ervoor te zorgen dat de kosten voor jeugdzorg niet meer bij de gemeente 
terechtkomen. 

 Er vinden cliënttevredenheidsonderzoeken plaats, maar juist in dit stuk van het sociale domein is de respons 
bijzonder laag. Het feit dat de gemeente er geen klachten over krijgt betekent waarschijnlijk dat men over 
het algemeen tevreden is. 

 
Reactie lid J. Kleijnen. 
 

7.k Schrijven (274) Defence for Children 
inzake actiepunten om armoede onder 
kinderen tegen te gaan 

Inbreng leden M. Knubben, H. Baaij en J. Kleijnen. 
 
Beantwoording/toezeggingen wethouder R. Meijers: 

 Het college vraagt zich ook af waar het cijfer dat de gemeente Valkenburg aan de Geul volgens het rapport 
heeft gekregen vandaan komt en waarop het gebaseerd is. De gemeente krijgt jaarlijks een veelvoud van dit 
soort enquêtes, maar vanwege de beschikbare capaciteit is het niet mogelijk daaraan deel te nemen.  

 De gemeente heeft niet deelgenomen aan deze enquête, maar de chequelist is wel gebruikt om te kijken of de 
gemeente aan de punten voldoet of dat men zich daarin kan verbeteren. 

 Het onderzoek om te kijken of er naast de gelden voor zwemlessen ook middelen beschikbaar zijn om te 
sporten loopt nog steeds. Het verbeteren van het ondersteuningsaanbod zwemvaardigheid en veiligheid van 
kinderen moet in regionaal verband nog steeds goed afgestemd worden. De wethouder blijft hier aandacht 
voor vragen en hoopt dat dit binnen een jaar wordt afgerond. In december 2017 heeft voormalig wethouder 
Dauven in regionaal verband onder de aandacht gebracht dat men ervoor moet zorgen dat de zwemlessen 
ondersteund worden en dat de desbetreffende kinderen daarnaast ook nog gebruik moeten kunnen maken van 
de regeling om lid te kunnen worden van een sportvereniging. De wethouder heeft het afgeronde onderzoek 
nog steeds niet gezien. Hij zegt toe hier wel naar te vragen. 

 De kosten voor het behalen van een zwemdiploma zijn best hoog. Als de gemeente Valkenburg aan de Geul dit 
wil vergoeden zal men daar extra budget voor moeten vrijmaken. De wethouder zegt toe de mogelijkheden te 
onderzoeken en het resultaat zo spoedig mogelijk terug te koppelen. 

 De resultaten van het onderzoek van de gemeente Maastricht ten aanzien van niet-uitkeringsgerechtigde 
ouders worden binnenkort verwacht. 

 Op dit moment heeft de gemeente Meerssen enkele pilots gestart om te kijken hoe men de jongeren hier het 
beste bij kan betrekken en hoe men dit in gebruikelijke taal moet doen. De wethouder verwacht dat deze 
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onderzoeksresultaten binnenkort beschikbaar worden gesteld. Uiteraard wordt de commissie hiervan op de 
hoogte gehouden. Het is in ieder geval de intentie van het college om de jongeren hierbij te betrekken. 

 
Reactie leden J. Kleijnen, H. Baaij en M. Dexters-Mijnes. 
 
Gezien het tijdstip vraagt de voorzitter of de commissie behoefte heeft aan een korte schorsing. Uit de reacties 
maakt hij op dat men de vergadering zonder schorsing wil voortzetten. 
 

7.l Schrijven (291) mw. Smulders inzake 
nietigheidsverklaringen voor jarenlange 
overeenkomsten 

Inbreng leden N. Gilissen, H. Baaij en J. v.d. Berg. 
 
Beantwoording wethouder R. Meijers: 

 Het college krijgt aan de lopende band van dit soort brieven en het college is verplicht de brieven door te 
leiden naar de raad. Vervolgens vraagt een fractie deze brief als bespreekpunt te agenderen. 

 In dit geval is er niets extreem serieus aan de hand. Deze brief is doorgeleid naar de gemeente Maastricht. De 
gemeente Maastricht heeft dit uitgezocht en vervolgens zijn er enkele aanpassingen doorgevoerd in de 
inkoopovereenkomsten. Hiermee is het probleem opgelost. 

 Het college krijgt erg veel brieven en het is niet mogelijk om bij elk stuk een oplegnotitie te schrijven, want 
soms ligt er een veel dieper verhaal aan ten grondslag. 

 
Reactie leden H. Baaij, J. v.d. Berg en J. Kleijnen. 
 

7.m Schrijven (7) GGD Zuid-Limburg inzake 
plan van aanpak Trendbreuk 

Inbreng lid J. Kleijnen. 
 
Beantwoording wethouder R. Meijers: 

 De wethouder roept de aanwezigen op deel te nemen aan de themabijeenkomst Trendbreuk op 18 februari a.s.  
 

7.n Ter kennisname besluit maatschappelijke 
ondersteuning gemeente Valkenburg aan 
de Geul 2019 
 

Inbreng leden M. Knubben en J. Kleijnen. 
 
Beantwoording wethouder R. Meijers: 

 De vraag of artikel 13 Woningaanpassingen alleen van toepassing is bij verhuizing wordt schriftelijk 
beantwoord. 
Schriftelijke beantwoording: dit artikel voorkomt dat er binnen bepaalde tijd (10 jaar) aanspraak gemaakt 
wordt op gelijke voorzieningen die eerder reeds verstrekt zijn. In geval van gewijzigde omstandigheden (bijv. 
ten gevolge van progressie van het ziektebeeld) is er een aanvullende aanpassing nodig en zijn er nieuwe 
omstandigheden/feiten die in de beoordeling meegenomen moeten worden en waarvoor een oplossing moet 
worden geboden. Het is dus niet zo dat er alleen een woonvoorziening getroffen kan worden c.q. een 
aanvraag voor een woonvoorziening kan worden ingediend indien er 10 jaren verstreken zijn. 

 De tijden voor hulp bij huishoudelijk werk zijn afgesproken met de zorgaanbieders. Het college gaat er dan 
ook vanuit dat die tijden afdoende zijn, al zullen er altijd gevallen zijn waar die tijden niet afdoende zijn. 
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7.o Ter kennisname besluit nadere regels 

jeugdhulp Valkenburg aan de Geul 2019 
 

Er wordt geen aanvullende informatie gevraagd. 

8. Gewestelijke aangelegenheden 
 

Mededeling wethouder R. Meijers inzake: 

 De wethouder vraagt de griffie nogmaals aan het presidium voor te leggen in welke commissie duurzaamheid 
als vast agendapunt kan worden opgevoerd. 

 Op dit moment inventariseert de provincie bij alle Limburgse gemeenten wat de richting, de capaciteit en het 
budget is om iets te doen aan de energietransitie en aan verduurzaming in het algemeen. 

 De regionale energiestrategie gaat op dit moment nog steeds verder. Deze week vindt er een overleg plaats 
met de 16 Zuid-Limburgse gemeenten over hoe men op regionaal vlak aan de energietransitie-opgave denkt te 
kunnen voldoen. Alle 31 RES regio’s (Regionale Energie Strategie regio’s) in Nederland moeten dit voor het 
einde van 2019 doen. Vervolgens geeft het Rijk aan of men al dan niet voldoende ambitie heeft. Als men niet 
voldoende ambitie heeft komt het Rijk wel met een verdeelsleutel over al die gebieden heen waarbij wordt 
aangegeven hoeveel men extra’s moet leveren. 

 De wethouder roept de aanwezigen op deel te nemen aan de informatiebijeenkomst op 6 februari a.s. - waar 
de energietransitie van de gemeente Valkenburg aan de Geul wordt toegelicht – en vooraf de enquête in te 
vullen. 

 De wethouder beaamt dat is gevraagd of men zich vooraf wil aanmelden. Hiervoor is gekozen om te 
inventariseren hoeveel mensen er zullen deelnemen. Aan de hand daarvan wordt gekeken of de bijeenkomst al 
dan niet in de raadzaal kan plaatsvinden.  

 
Reactie H. Baaij. 
 

9. Rondvraag Door de fracties AB en VSP zijn vragen voor de rondvraag ingediend. Zie bijlage. 
 

10. Sluiting Niets meer aan de orde zijnde sluit de voorzitter rond 21.33 uur de vergadering.  
 

 

Aldus vastgesteld in de vergadering van de commissie Sociaal Domein de dato 11 maart 2019 

 

 

W. Weerts,             E. Theunissen 

voorzitter             commissiegriffier 


